
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde den 27.5.2024 

 

Afbud fra: Louise og Anette. 

 

Ordinært møde kl. 17.00-18.30 i Personalerummet 

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

 

2. Nyt fra elevrådet  

a. Der er ikke afholdt møde i elevrådet. Det kommer på fredag.  

b. Susanne orienterede om, at sidste skoledag fortsat skal være i maj måned. Der er politisk 

opmærksomhed på at skolen fortsat tilbyder undervisning fx i form af fag-dage og rettet 

vejledning til eksamen fra sidste skoledag. Opmærksomhed på kommunikationen og info 

om prøver til børn og forældre. Der skal arbejdes med at flere læser Aula – overvejelser 

om info skal ud på papir også. 

 

 

3. Opsamling på Dialogmødet med det BSU (det politiske udvalg) den 22.5.24 

 

a. Hvad tog vi med os derfra? Hvad er vores handlemuligheder i det daglige?  

Mødet var blevet rykket fra februar, og udvalgsformanden er ny (Martin Lohse). Dagsorden kom 

ret sent, så den har ikke været nået med på SB møde. Nørre Alslev sad i gruppe med 

Nordbyskolen og de politisk valgte var i to runder rundt i 4 grupper.  

Der var stor interesse for snak om fællesskaber og dannelse og hvordan det kan styrkes i 

Folkeskolen. Der var ret lidt snak om besparelser på trods af at det er en stor udfordring. Det 

tværsektorielle samarbejde og visitationer til specialområdet blev også berørt i forhold til ønsker 

om andre fordelingsmodeller. 

Alt i alt et fint møde. 

 

4. Planlægning af skoleåret 2024-2025 

 

a. Årets indsatsområder  

Der vil fortsat være fokus på fællesskabende aktiviteter på skolen. Derudover er der en særlig 

opmærksomhed på hvordan skolen laver mellemformer. Der er fokus på et fælles ansvar for alle 

børns læringsmuligheder. 

 

b. Status på fagfordeling 

Processen er i gang og der har været afholdt møder i afdelingerne. Der har været gode snakke og 

stor vilje til at få fagfordelingen til at gå op. 

 

Pædagogerne skal til næste skoleår være med til at lave legepatrulje i 12-frikvarterer, hvor børn 

fra 4. til 8. kl. kan søge ind på kursus sammen med pædagogerne. 

 

5. Opsamling på tiltag vedr. vikardækning 

 

a. Orientering om tiltag 



 

 

Susanne orienterede om de tiltag der er lavet i forhold til fravær af lærere både ved 

korttidsfravær og langtidsfravær. Det har været vendt i personalegruppen og der er lavet fælles 

afstemte tiltag fra skolens side.  

Skolen vil gerne have en drøftelse af, om holdningen til at skolen kan give elever i udskolingen fri 

med en opgave i 7. lektion for at spare på vikarbudgettet. 

Spørgsmål fra bestyrelsen i forhold til hvordan klasserne fysisk er placeret i forhold til hinanden 

og muligheden for at en lærer kan have to klasser. 

Skolebestyrelsen ser ikke at der er behov for at udarbejde principper for vikardækning, men at 

skolen gør de nødvendige tiltag. 

 

 

6. Evaluering af meddelelsesbogen som dialogredskab 

 

a. Evt. undersøgelse af oplevelser hos forældre og elever 

Mathilde fortæller, at hun som forældre er nysgerrig på, hvordan meddelelsesbogen bliver 

modtaget og oplevelsen af denne som dialogredskab ifm. Skole/hjemsamtaler, hos andre 

forældre. Det opleves forskelligt på de forskellige årgange.  

Det drøftes, om der også skal undersøges oplevelsen for lærerne. Lærerne bruger meget tid på at 

udfylde i Meddelelsesbogen og det er derfor vigtigt at den opleves som et brugbart redskab der 

giver et helt billede af barnet. 

Tanker om at børnene måske kunne være med til at udfylde i Meddelelsesbogen. 

Overvejelser om tidspunkt for en undersøgelse? 

Det besluttes at lave undersøgelse med både forældre, elever og medarbejdere i efteråret  - evt. 

Med afprøvninger af mere elevinddragelse. 

 

7. Digitale principper 

 

a. Kan oplæg tilrettes og godkendes? (se bilag) 

 

Princippet blev vedtaget af bestyrelsen med opmærksomhed på at det med stor sandsynlighed vil 

skulle revideres løbende og ofte i forhold til den teknologiske og politiske udvikling der er på 

området. 

 

 

8. Generel orientering (30 min) 

a. Elever/klasser 

Der indskrives løbende elever på flere årgange. Der har ikke været afgang af elever. 

 

b. Personale 

Forflyttelse af børnehaveklasseleder rulles tilbage. Der skal ansættes en ny lærer til Afdeling 1. 

Dette har ikke været kendt før nu.  

 

c. Økonomi 

a. Udmeldte forslag til budgetforbedringer (læs besparelser) for 2025-2028 i CBL. 

Susanne orienterede omkring forventningen til kommende rammebesparelser, besparelser på 

dagtilbud og særlige indsatser på andre skoler. 

 

d. Andet 

i. Møde den 11.6.: Flyttes til den 18.6. og udvides til kl. 19.00 

ii. Aftaler om mødeafholdelse – mad, nye bestyrelsesmedlemmer mv. 

Hanne bestiller mad og Katja kan hente maden til den 18.6. Afbud gives i god til til Hanne aht. 

Mad. 

Nye bestyrelsesmedlemmer er Nanna Qvist og Rikke Persson, samt Hanne Guldager – genvalgt. 

Fredsvalget er indmeldt til CBL. 

 

9. Punkter til kommende møder og eventuelt (5 min) 



 

 

 

- Aftalt på aprilmødet: 

Studie-/lejrskoleprincipper 

Input til principper fra Hanne og Louise 

 

- Det skal overvejes om brug af digitale enheder i undervisningen skal yderligere 

tydeliggøres i Princip om digitale enheder og internet. 

 

VEL MØDT. 


